



Ping Xu

Shanghai

+86 21 6080 0598
xu.ping@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Capital markets
- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Project finance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Xu began practicing law in 2003 with Tian Yuan Law Firm in Shanghai, where she was a partner. In her over 20 years of practice, Ms. Xu has focused on securities, mergers and acquisitions, asset restructurings, and overseas financings. She has advised dozens of PRC companies on their listing and financing deals both domestically and overseas. She has also represented multiple domestic and overseas clients in their acquisition, joint venture, and restructuring transactions.

With extensive experience in investments and financings, M&A and restructurings, and onshore and offshore listings, Ms. Xu has acted as lead counsel in landmark capital market deals across industries such as healthcare, food, chemical engineering, finance, logistics, and energy, providing legal services to renowned corporate names such as Yihai Kerry Arawana, Everbright Securities, Sinopharm, Eastern Air Logistics (EAL), Huitongda, Menian Onehealth, and ECADI.

EDUCATION

Ms. Xu graduated from Peking University with an LL.B. degree, and from Fudan University with an LL.M. degree.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

Notable Practitioner in Capital Markets (Asialaw Leading Lawyers, 2022)

China Top 15 Female Lawyers (ALB, 2018)

Honored as a leading capital market practitioner in China by Legalband for many consecutive years

Recognized as a leading lawyer by Chambers & Partners for many consecutive years

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Served as a member of the Sixth M&A and Restructuring Review Committee of the CSRC from July 2016 to June 2019

WORKING LANGUAGES
Chinese, English



徐萍

上海

+86 21 6080 0598
xu.ping@hankunlaw.com

业务领域

- 资本市场
- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 项目融资

工作经历

徐律师于 2003 年加入天元上海分所成为合伙人，至今执业已超过 20 年。徐萍律师主要从事证券、公司收购与兼并、资产重组以及境外融资业务。在执业过程中，为几十家境内公司在中国和海外的上市及融资项目提供法律服务，并曾代表多家国内外客户参与收购、合资、重组等项目的法律服务。

徐律师在投融资、并购重组、境内外上市方面有着丰富的经验，曾在医疗、食品、化工、金融、物流、能源等多个领域主办过具有代表性的资本市场项目，包括但不限于益海嘉里金龙鱼、光大证券、国药集团、东航物流、汇通达、美年大健康、华东设计院等。

教育背景

徐律师本科毕业于北京大学，获得法学学士学位。研究生毕业于复旦大学，获得法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

资本市场知名律师 Notable Practitioner (ASIALAW Leading Lawyers, 2022)

2018 中国 15 佳女律师 (ALB, 2018)

连续多年被评为中国资本市场的领先个人 (Legalband)

连续多年被评为受认可律师 (Chambers & Partners)

社会任职

2016 年 7 月至 2019 年 6 月担任中国证监会第六届并购重组审核委员会委员

工作语言

中文、英文